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Eladó Téglalakás, 67 m2, 110 m2 telek, Marcali
26 990 000 Ft ( ~69 868 € )

Marcaliban eladó egy földszintes, kertkapcsolatos lakás
garázzsal együtt!

Adatlap sorszáma: #696900311

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1980

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: E

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcali egyik kedvelt részén kínálom eladásra ezt a földszinti lakást!

Az ingatlan két, külön bejáratú szobával rendelkezik, és az egyikhez tartozik egy

erkély is. Emellett a bejárat előtt van egy hosszú terasz, ami a belső udvarról

nyílik. Olyan személyeknek ajánlom első sorban, akik egy kis társasházban

szeretnének egy kényelmes otthont, ami jól megközelíthető. Az ingatlan

különlegessége, hogy tartozik hozzá egy 20m2-es garázs, melynek új a teteje és

újra lett betonozva az alja, illetve van benne villany is. Ezen felül van még egy

kis tároló, és egy 110 m2-es hátsó kert is, ami szintén benne van az árban. A

lakás fűtéséről gázkonvektorok gondoskodnak, a melegvíz ellátásról pedig

villany bojler. Ezen felül egy új hűtő-fűtő klíma is beépítésre került. Mindegyik

ablak hőszigetelt műanyag változatra lett cserélve. A víz és szennyvíz csövek

szintén cserélve lettek. A fürdő és a mellékhelyiség egy térben van, a bejárat

mellett található egy spájz is. A lakás tehermentes, bútorok nélkül kerül

átadásra. Közvetlen közelben található óvoda, iskola, boltok, gyógyszertár,

dohánybolt.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete zum Verkauf diese Erdgeschosswohnung in einer beliebten Gegend von

Marcali!

Das Anwesen verfügt über zwei Zimmer mit separaten Eingängen und einer von

ihnen hat einen Balkon. Darüber hinaus gibt es eine lange Terrasse vor dem

Eingang, der sich vom Innenhof aus öffnet. Sie empfiehlt sich vor allem für

Menschen, die ein komfortables Zuhause in einer kleinen Eigentumswohnung

mit guter Erreichbarkeit suchen. Eine Besonderheit der Immobilie ist eine 20 m2

große Garage mit neuem Dach und neu gepflastertem Unterboden sowie

Stromanschluss. Darüber hinaus gibt es einen kleinen Abstellraum und einen

110 m2 großen Garten, der ebenfalls im Preis inbegriffen ist. Die Heizung erfolgt

über Gaskonvektoren und die Warmwasserversorgung über einen Elektroboiler.

Darüber hinaus wurde eine neue Klimaanlage installiert. Alle Fenster sind durch

isolierte Kunststofffenster ersetzt worden. Die Wasser- und Abwasserleitungen

wurden ebenfalls erneuert. Das Badezimmer und die Toilette befinden sich im

selben Raum, und neben dem Eingang gibt es eine Speisekammer. Die Wohnung

wird unmöbliert und unbelastet übergeben. In der Nähe gibt es einen

Kindergarten, eine Schule, Geschäfte, eine Apotheke und eine Trafik. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie

kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this ground floor apartment in a popular area of Marcali!

The property has two rooms with separate entrances and one of them has a

balcony. In addition, there is a long terrace in front of the entrance, which opens

from the inner courtyard. It is recommended primarily for people who want a

comfortable home in a small condominium with good accessibility. The property

has a special feature of a 20m2 garage with a new roof and re-paved

underneath, and electricity. In addition, there is a small storage room and a 110

m2 back garden, which is also included in the price. The heating is provided by

gas convectors and the hot water is supplied by an electric boiler. In addition, a

new air-conditioning unit has been installed. All windows have been replaced

with insulated plastic. The water and waste water pipes have also been

replaced. The bathroom and the toilet are in the same space and there is a

pantry next to the entrance. The apartment is delivered unfurnished and

unencumbered. Nearby there is a kindergarten, school, shops, pharmacy,

tobacconist. 

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


